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Geachte fractie,  

 

Contact  Social Media Overige gegevens 

 www.hollandskroon.nl   facebook.com/hollandskroon  BNG Algemeen NL82 BNGH 028.51.52.785  

 T 088 – 321 50 00   @hollandskroon   BIC: BNGHNL2G 

 

Op 24 november 2021 heeft u politieke vragen (nummer PV-2150) gesteld over Besluitvorming sluiting 

Cultuurweg. In deze brief beantwoorden wij de door u gestelde vragen. U vindt de antwoorden direct 

onder de vragen. Voordat we op de beantwoording van de door u gestelde vragen ingaan geven we ter 

inleiding cursief de door u gegeven inleiding weer:    

 

Naar aanleiding van de oordeelsvorming tijdens de raadsvergadering van donderdag 4 november over de 

sluiting van de Cultuurweg en tevens naar aanleiding van de antwoorden op de politieke vragen die SHK 

heeft gesteld op 25 oktober 2021 (PV-2144) heeft de fractie OHK een aantal politieke vragen over de 

gesprekken die zijn gevoerd voorafgaand aan de sluiting van de Cultuurweg. 

 

Het college heeft de gemeenteraad geïnformeerd dat op 9 december 2020 door het college een 

verkeersbesluit is genomen over de sluiting van de Cultuurweg. Dit was volgens het college noodzakelijk 

om de volgende reden: 

 

Dit is noodzakelijk omdat uit gezamenlijk overleg met de politie, de Fietsersbond, Veilig verkeer 

Nederland VVN, de gemeente en de aannemer is gebleken dat het gedurende de bouw van het 

datacenter op het Venster niet mogelijk is om op een veilige manier fietsers te laten passeren. 

 

Uit navraag bij twee bestuursleden van Veilig Verkeer Nederland (VVN) regio Wieringerland blijkt dat het 

college niet met de partij aan tafel heeft gezeten. 
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Dit leidt tot de volgende vraag: 

 

1. Heeft het college daadwerkelijk overleg gehad met de lokale VVN, dus VVN Regio Wieringerland? 

 

Nogmaals voor alle duidelijkheid: wij stellen deze vraag omdat wij overleg hebben gehad met de voorzitter 

van Veilig Verkeer Nederland Regio Wieringerland (Dhr. Jan Wouts) en hij ons heeft geïnformeerd dat er 

geen overleg heeft plaatsgevonden met het college over de sluiting van de Cultuurweg. 

 

Antwoord: 

Ja, dit overleg heeft plaatsgevonden op 29 september 2020. Voor relevante verkeerskwesties en 

bijvoorbeeld vergunningaanvragen kent de gemeente Hollands Kroon een verkeersoverleg. Het college 

wordt daarin vertegenwoordigd door ambtelijke medewerkers. Bij het overleg zijn vertegenwoordigers 

van de lokale afdelingen van Veilig Verkeer Nederland en de Fietsersbond aanwezig. Er wordt altijd een 

verslag van dit overleg gemaakt. De werkzaamheden op het Venster en de daarvoor benodigde 

maatregelen (de afsluiting van de Cultuurweg voor fietsers) zijn op 29 september 2020 in het 

verkeersoverleg besproken. De notulen van dit overleg treft u aan in de bijlage. Daarin kunt u zien dat de 

Fietsersbond en Veilig Verkeer Nederland aanwezig waren. In verband met privacyregelgeving zijn de 

namen onleesbaar gemaakt. 

  

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders, 

 

 

W. Eppinga A. van Dam 

secretaris burgemeester 

 

Deze brief is digitaal opgesteld en daarom niet ondertekend. 

 

BIjlage:  

1. Notulen verkeersoverleg 29 september 2020.  


